
 Zápis ze schůze  Okresní myslivecké rady  při  OMS  Jablonec nad Nisou
 ze dne  2.5.2023 – z organizačně provozních důvodů mimo řádné pořadí schůzí
                                                        
Program schůze :  zahájení
                              Kontrola zápisu
                              Došlá a odeslaná pošta 
                              organizační záležitosti ( peněžní deník, … )
                              příprava ZV
                              příprava Svodu psů
                              příprava Okresního sněmu
                              příprava mysliveckého dne a přehlídky trofejí
                              vyhodnocení pořádaných akcí
                              různé ( adepti, dětský kroužek ,  … )
                              závěr

1.  Zahájení , přivítání členů  schůze  OMR Jbc  pronesl předseda př. Václav Langr.
       
2.  Rada  OMS Jbc vzala na vědomí obsah zápisu z minulé  schůze s faktickou připomínkou 
     k bodu 6. a jeho úpravou. 
 
3.   seznam a rozbor došlé pošty :
      a)  od pí. Zborníkové ( ČMKJ ) – aktualizace soutěžních řádů pro klub ohařů
      b)  od př. Eymanové – informace o schůzce na Sychrově ( 100. výročí založení ČMMJ ) 
      c)  od př. Eymanové. – seznam nákupu věcí na dětské dny
      d)  od př. Eymanové – seznam význačných osobností , kteří se za svého života podílely na
           rozvoji myslivosti - vyznamenání  pro bývalé členy ČMMJ in memoriam.
      e)  od pí. Boječkové – přihláška do kurzu MH 
      f)  od pí. Grofové – nová nařízení MVO – AMP uzavřené pásmo
     g)  od pí. Miklinové – dotaz k ZV dne 6.5.3023
     h)  od pí. Dvořákové (ČMMJ ) -  informace o ( ne )doplatku ČP za 1. kvartál 2023
                         
Seznam odeslané pošty

- Od př. Langra a př. Čaňka ( OMS Jbc ) – dopis obcím o finanční pomoci pro
100. výročí ČMMJ. 

 
4.  organizační záležitosti :
          předseda OMS informoval přítomné o jednotlivých pasivech a aktivech na účtu OMS  
          za období –  duben 2023
          Vše je řádně zaúčtováno a jednotlivé položky je možné zkontrolovat v účetní knize.

5.  př. Karásek ( KK  ) - informoval přítomné o přípravě ZV na 6.5.2023 na Malé Skále  
                                      Přihlášen 1 pes – uzávěrka přihlášek byla 21.4.2023

                                     Zkoušky zrušeny. 
6. př. Karásek (  KK ) – informoval o přípravě jarního svodu psů loveckých plemen
                                       Přihlášeno 6 psů ( + 1 ) 
                                      Delegace rozhodčího podána – čeká se na potvrzení ČMKK.
                                      Sraz cca v 8.00 hod – začátek akce v 9.00 
7. př. Langr  informoval o přípravě okresního sněmu – 13.5.2023 začátek cca od 15.00 hod  
    v salonku, po slavnostním předání medailí na sále Sokolovny.
    Vedení schůze – Mgr. Čaněk  



8. přítomní byli informováni o pokračující přípravě mysliveckého dne a přehlídky trofejí.
    př. Pekelská podala zprávu o přípravě mysliveckého dne – začátek cca v 9.00 hod na louce 
    u Sokolovny ve Velkých Hamrech - 6 stanovišť a 7. opékání uzenin.
    3 stanoviště obsazeny – obesláni adepti s prosbou o pomoc- nikdo se neozval.
    Nutno obeslat znovu kurz adeptů o první lovecký lístek – výzvu opakovat při teoretické 
    přípravě, oslovit i kurz MH.     
   Př. Langr informoval přítomné o přípravě okresní přehlídky trofejí – pověření obcí ke 
    konání této přehlídky doručeno na OMS Jbc.
    Sál na přehlídku otevřen 12.5.2023 cca od 11.00 hod – možnost navážení stojanů a trofejí 
    spárkaté zvěře, ulovené v roce 2022. 
    Projekční plátno, projektor a obrazy k dispozici v pátek 12.5.2023 
    Informační plakáty – vyvěšení př. Pekelská.
    Zajištění výzdoby chvojím – př. Dašek,  troubení na Svodu, předání pamětních medailí
    a okresním sněmu – př. Dašek.
    Katalog focených trofejí je v tisku – množství dle minulého období.
    Předseda OMS k přítomným pronesl kritiku na provedení preparace trofejí  a připomněl 
    zlepšení komunikace OMS s jednotlivými MS , popř. nájemci honiteb. 

9. vyhodnocení akcí :
    Př. Karásek ve svém příspěvku informoval přítomné o kynologických akcích pořádaných
    OMS Jbc.                     BZ –  Pelíkovice – přihlášeno 9 psů – 1 pes neobstál

BZH –  Pelíkovice – přihlášeni 3 psi- všichni zkoušku udělali
Příprava ZVVZ – zatím v platnosti

10. Mgr. Čaněk ve své příspěvku uvedl, že  na kurz MH je přihlášeno 10 uchazečů a   
      teoretické  náslechy začaly dle plánu práce kurzu.      

      př. Pekelská informovala přítomné o pokračujících schůzkách DK dle harmonogramu,
      schůzky se konají každý pátek a účastní se jich cca 10 dětí.

     př. Eymanová informovala přítomné o pokračujících přípravách pro oslavy 100. výročí 
     založení ČMMJ.
     poznámka př. Čaňka – nutný dopis na jednotlivá MS ( členům ČMMJ ) o finanční 
     podporu a fyzickou pomoc při organizaci akce, ale musí být stanoveny konkrétní 
     požadavky a práce – toto MS bude dělat to a to –a to tehdy a tehdy … jinak je to
     stále  debata pouze akademická a nic neříkající.

     rada OMS Jbc vzala na vědomí informaci předsedy OMS př. Langra o schůzi 
     SZ dne 29.4.2023 v Kostelci nad Černými lesy.
     O průběhu jednání a závěrečném usnesení  bude rada OMS Jbc informována.

11. Závěr

Schůzi ukončil předseda OMS př. Langr a poděkoval za  účast.

Myslivosti zdar.                                                                                          zapsal : př. Dašek


